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VERSLAG VERGADERING 
12 september 2022 

 
Aanwezig 

• Leden: Peter Van Lijsebetten, Pieter Debaets, Christophe De Grande, Peter Nees, Jean-Pierre 
Pannecoucke, Chris Picavet, Gert Van Broeck, Elke Van Haver. 

• Stadsbestuur: Peter Buysrogge, Johan Heirbaut. 
• Verontschuldigd: Katty Van Driessche, Maxine Vandorpe, Carine Verleyen. 

 
 
01. Goedkeuring notulen vergaderingen 13-06-2022 
Goedgekeurd. 
 
02. Het Sportgesprek 14-10-2022 
Door de afwezigheid van Gerben en Maxine wordt dit punt verschoven naar de werkgroep. 
 
03. Beschikbaarheid sportinfrastructuur 

• Atletiekpiste Witte Molen. 
De sportraad ontving een vraag of deze piste ook tijdens de zomersluiting van het 
sportcentrum ter beschikking kan worden gesteld. De voorzitter zal de mail met vraag 
doorsturen naar de schepen. De schepen zal de mogelijkheid laten onderzoeken. 

• Atletiekpiste site Lange Rekstraat. 
De sportraad vraagt duidelijkheid over de modaliteiten die gelden voor het gebruik van 
de piste door andere clubs dan AC Waasland, scholen en individuelen. De schepen 
verwijst naar de gebruiksovereenkomst die het stadsbestuur sloot met AC Waasland. 
Tevens vermeldt hij dat er deze week een onderhoud plaatsvindt met AC Waasland, o.a. 
ivm de vergoeding die de club wenst aan te rekenen in bepaalde omstandigheden.  

• Sinbad. 
De sportraad verwijst naar het feit dat Sinbad afgelopen weken enkele keren werd 
gesloten wegens tekort aan redders en vraagt aan de schepen uitleg hieromtrent. De 
schepen beaamt dat die 4 of 5 sluitingsmomenten het gevolg waren van een tekort aan 
redders. Jobstudenten bleken minder beschikbaar. Het is een fenomeen dat zich ook in 
andere zwembaden voordoet. Ondertussen is met de beheerder en de personeelsdienst 
een actieplan besproken, waarbij o.a. meer ingezet zou worden op toezichters, die 
assistentie kunnen en mogen verlenen aan de redders.  
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Pieter vraagt of er een vervolgoverleg komt tussen de clubs van Sinbad en Sportoase. De 
schepen bevestigt dat er reeds overleg was met de zwemfederatie. Volgend jaar komt er 
een nieuw overleg met de clubs. 
 

04. Toekomstvisie sportdienst 
De schepen licht toe dat er momenteel intern een denkoefening aan de gang is, waarbij die 
toekomstvisie wordt uitgewerkt en waarin de opvolging van het diensthoofd, het beheer van de 
sportcentra en van Sinbad een plaats zullen krijgen.  
 
05. Voorstellen voor initiatieven 

• Vorming van besturen van kleinere clubs. 
Pieter verwacht een voorstel op maat vanwege de Vlaamse Sportfederatie. 

• Gravelbike tour. 
Pieter heeft een verkennend gesprek gevoerd met een verantwoordelijke van Sport 
Vlaanderen in functie van een mogelijk initiatief in 2024. Van zodra hierover positief 
nieuws is, zou dit in een werkgroep kunnen worden opgenomen.  

• Darts toernooi. 
Pieter brengt verslag van een bespreking met een organisatie die interesse toont in het 
organiseren van een groot toernooi in ‘t Bau-huis. De schepen zal dit nader bekijken. 
 

06. Stand van zaken 
• Sportkringpark en zwembad De Watermolen. 

De eerstvolgende stuurgroep is gepland op 23-09. 
• Site Pastoor Copstraat en mountainbikepark Vossekot. 

Eerstvolgende stuurgroep eveneens gepland op 23-09. 
• Ruiter- en menroute. 

Voorstel van de route is goedgekeurd door het college. Is nu in behandeling bij Sport 
Vlaanderen.  

• Hosting Benelux Tour 2024. 
Het college is principieel akkoord om dit verder te bespreken met Golazo. 

• Werkingssubsidies 2022 aan erkende sportclubs. 
Johan licht toe dat de berekening lopende is. Er moet worden rekening gehouden met 
clubs die sinds 2021 niet meer bestaan, clubs die hun identificatiefiche niet hebben 
ingestuurd, clubs die niet meer voldoen aan basis-subsidievoorwaarden, clubs die sinds 
2021 zijn opgericht en clubs die in 2021 niet, maar in 2022 wel hun identificatiefiche 
hebben ingestuurd.  

• Satellietgroepen. 
° Communicatie: zal focussen op Het Sportgesprek. 
° WG Het Sportgesprek: zal later deze maand opnieuw samenkomen ter voorbereiding  
  op de meeting van 14-10. 
° Subsidiecommissie: zal vergaderen in tweede helft oktober voor behandeling vragen  
  voor infrastructuursubsidies. 

 
07. Aanvraag/-agen tot erkenning 
Dartsclub Mad House voldoet aan de voorwaarden mits gunstig advies van de sportraad (want 
niet bij een erkende sportfederatie of een erkend lokaal amateursportverbond aangesloten). De 
sportraad geeft gunstig advies.  
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08. Representatie sportraad op gesubsidieerde evenementen 
De leden vinden uitnodigingen in de ‘kalender’. 
 
09. Mededelingen 

• De schepen geeft toelichting bij het participatiemoment dat op zaterdag 17-09 is 
gepland i.v.m. de heraanleg van het buitenterrein achter De Klavers. Peter VL zal 
namens de sportraad aanwezig zijn. 

• Gert haalt aan dat de jeugdtoernooien tussen de verschillende voetbalclubs afgelopen 
zomer zeer aangenaam waren.  

 
10. Rondvraag 

• Christophe vraagt of het klopt dat er deze legislatuur nog budget is voor een nieuw 
kunstgrasterrein. De schepen antwoordt dat dit voorzien is voor 2024, maar dat de 
locatie nog niet is bepaald. 

• Jean-Pierre vraagt om dringend de toestand van het voetbalterrein aan De Witte Molen 
te verbeteren. Door de langdurige droogte en ontbreken van bewatering is dit terrein er 
slecht aan toe. De schepen zal dit bekijken tijdens het bezoek aan Sportmarkt komende 
donderdag.  

 
De voorzitter sluit hierna de vergadering. 
 
 
Johan Heirbaut 


